
 

 

 

人体帯電測定プレート
（ハッコー FG-450用）

ハッコー FG-450本体のイオンバランスプレート取り付け部（ハッコーFG-450

取扱説明書参照）に付属の専用ネジで人体帯電測定用プレートを取り付けます。 

1. 取付方法

2. 測定方法

2.1 プレート面（取手含む）をアースした状態で０ADJを押し０点調整をします。

2.2 ハッコー FG-450の測定モードは通常測定モードまたはMAXモードを使用し

測定します。 

2.3 プレートの取手を持ち測定してください。 

※ 正確な測定を必要とする場合にはハッコー FG-450本体のアース端子にアースを接続

してください。 

※ 測定モードや０点調整につきましてはハッコー FG-450取扱説明書を参照願います。   
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Body Static Tester Plate Instruction manual
(For HAKKO FG-450)

Attach the Body Static Tester plate to the Ion balance plate attachment point 
by screw.

1. How to attach

2. How to measure
2.1 Press the 0ADJ button with the plate (included handle) grounded.
2.2 In measurement mode for HAKKO FG-450, use the normal mode or MAX mode.
2.3 Measure static electricity with holding the handle of the plate.

※ If you need accurate measurement, the ground terminal must be grounded.
※ Refer to HAKKO FG-450 Instruction manual about measurement mode and 

zero point adjustment.

使用附屬專用螺絲配件將測定人體帶電器具安裝於HAKKO FG-450的離子平衡板

安裝部上（請參照HAKKO FG-450 使用說明書）。

1. 安裝方法

2. 測定方法

測定人體帶電器具
( HAKKO FG-450 用 )

2.1 將測定人體帶電器具(包括把手)接地後，按下OADJ按鈕，調整為0點。

2.2 請將HAKKO FG-450的測定模式調整為通常測定模式或MAX模式來測定。

2.3 手持把手，進行測定。

＊如果需要正確的測定時，請將HAKKO FG-450 機身上的接地端子接地。

＊關於測定模式和0點的調整，請參閱HAKKO FG-450的使用說明書。
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